
REUNIÓ MESA TÈCNICA PER A TRACTAR FUNCIONS DEL PERSONAL 
EDUCADOR D'EDUCACIÓ INFANTIL. 2017.02.13

Abans d'entrar en matèria ha sigut temps de les qüestions prèvies. 
Com a qüestió prèvia s'ha manifestat que les funcions proposades no 
s'adapten a la realitat de les escoles infantils, que estaven més 
enfocades a les aules del projecte experimental de dos anys.
Que les funcions proposades exigeixen una reclassificació del 
col·lectiu, l'administració en aquest punt, ha manifestat que està 
treballant en aquest sentit i s’ha fet calendari de reunions.
També hem manifestat que les funcions proposades es solapen en la 
mateixa franja horària, de moment els educadors no tenim la 
capacitat d'estar en dos llocs alhora, amb la qual cosa caldrà donar 
una solució.
Una altra qüestió prèvia era que l'administració ens aclarixca en què 
consisteixen les activitats complementàries. Aquestes consisteixen en
la activitats que es realitzen en l'horari escolar (9-17h), i en aquest 
horari els responsables dels alumnes són el personal del centre.
Com a novetat l'administració ha manifestat que està treballant en 
l'elaboració d'un ROF per a les escoletes infantils.
Després d'aquestes prèvies hem entrat a analitzar les funcions. En 
aquest punt els majors problemes han estat (llevant la funció del 
menjador) la terminologia emprada, proposant diferents formes 
perquè en la redacció quedi expressat que les nostres funcions les 
portem a terme en coordinació amb el tutor.
Un altre tema de discrepància ha estat la negativa de l'administració 
a reconèixer que els educadors programen, l'administració ha dit que 
aquesta és una funció docent, que podrem col·laborar, però no 
programar en exclusiva. I ha donat el mateix argument amb el tema 
de ser tutor de l'aula.
El nus gordià de la reunió ha estat combinar la funció del menjador 
amb la coordinació amb la resta de l'equip, reunions amb els pares, 
etc ... que, des d'aquest sindicat, veiem imprescindible com a part del
nostre dia a dia per al bon funcionament del centre i ha de ser en 
horari coincident amb la resta dels professionals. L'administració ha 
comentat que estudirà el tema a veure com es pot solucionar 
(canviant la redacció).
S'ha posat de manifest per part dels sindicats que l'atenció a la 
diversitat és una sobrecàrrega a la qual cal donar una solució, 
l'administració ha dit que, de fet, està estudiant el tema.
També s'ha parlat de la formació com una part  fonamental de les 
nostres  funcions.
Destacar certa unanimitat sindical en els temes tractats.



Les nostres al.legagacions les teniu penjades en aquest enllac

alegacions

http://forostas.intersindical.org/read.php?9,388,388#msg-388

